
1950 in een schaderapport constateerde: 'in verschillende maten',
zodat zware scheurvorming optrad.

Eerlijk gezegd kan ik wat er toen gebeurde niet helemaal begrij-
pen. Op 6 november 1950 vergaderden de regenten in aanwezig-
heid van ir. Van der Heyden om het schaderapport te bespreken.
Ik verwachtte dat men tijdens dat gesprek zonder meer zou beslui-
ten de gemeente aansprakelijk te stellen voor de schade en dat men
zou proberen gezamenlijk tot een oplossing te komen. Niets van
dat alles gebeurde echter. Ir. Van der Heyden stelde vast dat welis-
waar het slopen van de kademuren van de Schie één van de hoofd-
oorzaken is van alle ellende, maar hij vond evengoed dat de ge-
meente toch niet aansprakelijk kon worden gesteld voor de scha-
de, omdat, zo formuleerde hij humoristisch 'ieder huisje nu één-
maal op eigen benen behoort te staan, wat bij Kuijl's Fundatie niet
het geval is'^). Ook de regenten waren deze mening toegedaan en
ondanks het feit dat het Ministerie van Onderwijs, Kunsten en We-
tenschappen in 1952 als haar mening uitsprak dat, indien het juist
was dat de verzakkingen in hoofdzaak veroorzaakt waren door het
dempen van de Schie, de gemeente Rotterdam bereid zou kunnen
worden gevonden een belangrijke bijdrage in de kosten van het
herstel van de fundering ter beschikking te stellen, bleven de regen-
ten van mening dat men de gemeente niet aansprakelijk kon
stellen^). In datzelfde jaar komen burgemeester Van Walsum en
wethouder Meertens poolshoogte nemen. Zij beloofden dat de
technische dienst van de gemeente de toestand van het gebouw zou
komen opnemen en deden nog meer hartelijke toezeggingen^).
Twee jaar later belde de burgemeester de voorzitter van het regen-
tencollege, mr. E.F. Bonjer. Een letterlijke weergave van dat ge-
sprek trof ik in de stukken van 1954 aan.
'Burgemeester: Mijn geweten gevoelt zich bezwaard: ik vind juist

een stuk, dat mij herinnert aan mijn bezoek van
destijds aan Kuijl's Fundatie en nu weet ik niet of
er van het onderzoek, dat van Gemeentewege naar
den toestand van het pand zou worden ingesteld,
wel iets is gekomen en hoe de zaak verder is ge-
gaan.

Bonjer: Dat onderzoek is inderdaad ingesteld en de Tech-
nische Dienst van de Gemeente controleert gere-
geld de verzakkingen, die steeds verder gaan. Offi-
cieel wordt ons hieromtrent nooit iets medege-
deeld, maar ons is in het oor gefluisterd, dat de
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